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1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Jeroen is nieuw, hij is de opvolger van Lennaert. 

Ronald Ros vervangt Wim Ypma. 

2. Mededelingen 

• Live vergaderen mag weer. Wat wil men? Iedereen kan zich vinden in 1x live 1x digitaal waarbij met 

name de discussies live gehouden moeten worden. Toevoeging achteraf: in een van de EG’s werd 

gevraagd om het gebruikersoverleg weer tussen de EG’s te plannen. Daarmee is besloten alle EG’s in 

het najaar live te houden. Dit is ook het moment waarop de meeste discussies verwacht worden.   

• Het voornemen is om IHW en de Aquo-standaard breder bekend te maken bij leidinggevenden van EG-

leden door het jaarverslag van IHW ook aan hen te sturen. Daarvoor zouden we graag de emailadressen 

ontvangen. [actiepunt 20211014-01] Denk niet alleen aan je managementlijn, maar ook aan anderen in 

je organisatie die handig zijn om meer over Aquo te vertellen. 

• De “parameterlijst….” gaat met deze aankomende update gewijzigd worden qua naam. De lijsten gaan 

‘Hulplijsten gegevensuitwisseling…’ heten om zo verwarring met de domeintabel Parameter te 

voorkomen.  

• Oud RfC W-1805-0020 (kolom omschrijving in domeintabel Parameter vergroten) wordt eindelijk 

doorgevoerd. Het aantal karakters gaat van 60 naar 120. Het besluit over dit wijzigingsvoorstel was al 

langer geleden genomen. Het was in een eerdere updateronde langs de EG/TW en CCvD-D gegaan. 

• Zoals eerder gemeld zijn de Aquo-DS en Aquo-lex na de update 2021-06 niet meer bijgehouden. De juni 

update is doorgevoerd, maar daarna zijn toevoegingen alleen in de Aquo-Wiki gedaan. De Aquo-DS en 

Aquo-lex zullen na 31-12-2021 ook niet meer te benaderen zijn. Alle up to date gegevens van de Aquo-

standaard zijn te vinden op www.aquo.nl 

Guus merkt op dat een oud woordenboek dat wel op de oude Aquo omgeving stond niet meer op de Wiki staat. 

Hij gebruikte dit nog wel een enkele keer om te kijken of iets vroeger in de voorloper van Aquo had gestaan. 

http://www.aquo.nl/
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Toevoeging na overleg: dit is historische informatie die niet over Aquo gaat. Alle Aquo historie staat in de wiki, dit 

gaat over een voorloper. Deze informatie nemen we daarom niet meer op in de wiki. 

Heet van de naald… vandaag ontvingen we de nieuwsbrief Beschikbaar Maken Waterdata (BMW) vanuit RWS. 

Zij zijn bezig met het project WADAR wat de opvolger wordt van DONAR. Daarbij worden ook metadata 

annotaties conform Aquo. We werken nauw samen, RWS heeft lokale kopie van de Aquo Wiki waar ze zelf 

toevoegingen op kunnen doen die niet in Aquo horen. Het Aquo deel synchroniseert met de Aquo wiki zodat dit 

altijd up to date is.  

3. Actiepunten 

Zie actiepuntenlijst onderaan dit verslag. 

4. Wijzigingsvoorstellen 

De wijzigingsvoorstellen die in dit overleg worden voorgelegd aan deze expertgroep vindt u in het menu links, 

onder Te bespreken in: EG WV/WS. 

 

Er staan 0 wijzigingsvoorstellen ter advies, 3 ter discussie en 0 ter info. 

Voor W-2006-0006 en W-2012-0015 zijn Guido en Guus samen met Koos en Toon in overleg hoe dit in de 

standaard past. Het idee was dat er tijdens dit overleg een terugkoppeling gegeven zou worden over de denklijn. 

Dit kwam door slechte voorbereiding van de kant van IHW niet uit de verf. IHW biedt excuses aan voor deze gang 

van zaken. De voorzitter schort de discussie op tot het volgende overleg. 

Tips om de volgende keer beter te kunnen laten zien hoe een wijziging vormgegeven gaat worden of richting te 

geven aan de discussie: 

• Maak korte presentie over discussie stukken 

• Werk wijzigingen in de acceptatie omgeving van Aquo uit 

 

W-2006-0006 Regelbaarheidstype: ook dit voorstel is niet voldoende voorbereid om een gerichte discussie te 

voeren. Het heeft waarschijnlijk een raakvlak met een voorstel van RWS om besturingsinformatie uit te wisselen. 

Dit gaat verder onderzocht worden. 

Koos merkt nog op dat er geen betrokkenheid is bij hWh bij het voorstel van RWS. Guus zegt dat dit andersom 

ook zo is. Voorstellen van waterschappen worden door RWS niet bekeken. Koos gaat documentatie over 

besturing van RWS iig opsturen zodat EG leden bij achterban na kunnen gaan of dit hun raakt. 

 

5. Rondvraag 

Geen 

6. Volgende bijeenkomst & sluiting 

Volgend Expertgroep overleg is op donderdag 12 mei 2022 (wordt nog bepaald of het fysiek of het digitaal gaat, 

graag tot dan! Guido merkt terecht op dat als dit fysiek is dat het dan het dan wel beter voorbereid moet zijn! 

 

https://hetwaterschapshuis.sharepoint.com/sites/aquo/Wijzigingsvoorstellen/Forms/EG%20Waterveiligheid%20%20systeem%20WVWS.aspx
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Actiepuntenlijst 

# Actie Uitvoerende 
Status-
datum 

Status 

20191010-
01  

Hoe noemen andere standaarden 
handreikingen die vergelijkbaar zijn 
met de Aquo-parameterlijsten?  

Koos 
Boersma  

14-5-

2020  

  

  

  

  20-5-

2021  

 

 

14-10-
2021 

I.v.m. nieuwe naam voor Aquo-

parameterlijsten.  

We zijn bezig met nieuwe omgeving 

in dat kader zijn we ook bezig om 

alle documentatie te bekijken. Actie 

blijft staan.  

 Blijft staan omdat we er nog mee 

bezig zijn.   

 

Parameterlijsten gaan hulplijsten 
gegevensuitwisseling heten. 
Afvoeren 

20210520-
01  

Zijn er vanuit de 
WILMA communities mensen zijn 
die kunnen aansluiten bij de samen 
te stellen werkgroep 
watermanagementinformatie. Zie ook 
actiepunt 20191010-03.  

allen  
 14-10-
2021 

Werkgroep is al een paar keer bii 
elkaar gekomen, er is geen 
aansluiting vanuit de WS. Ook niet 
vanuit WILMA. Guido vraagt Roel 
van den Berg. 
 

20210520-
02  

Uitzoeken info verschil tussen 
EG Damo en EG WV/WS  

Toon  
 14-10-
2021 

 Contact met DAMO EG loopt. 

Contact met liesbeth, nog geen 

concrete acties, wel ideeën om 

groepen samen te voegen.  

 

20210520-
03  

Activiteit opstarten om breder 
discussie te voeren over de 
doorontwikkeling van Aquo in 
samenhang met andere 
standaarden.  

Koos/Toon  
 14-10-
2021 

 Nog geen voortgang. 

Is brede ontwikkeling hoort hier niet 

als actiepunt. 

@Toon:Graag volgende keer de 

actiepunten van te voren door te 

nemen, want dit staat echt mega 

knullig dat we zelf niet weten waar 

de actiepunten over gaan. 

20210520-
04  

Uitwerken wijzigingsvoorstel W-
2012-0015 (Defosfateringinstallatie) 

Toon  
 14-10-
2021 

Loopt in het kader van het 

behandelen van 

wijzigingsvoorstellen. Afvoeren. 

20210520-
05  

Contactgegevens sturen van 
Arjan Immink  

Lennaert  
 14-10-
2021 

Afgerond, afvoeren 
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20211014-
01 

Sturen mail adressen van 
leidinggevenden en andere 
belanghebbenden bij Aquo 

allen  
 

 

 


